

金方圆密封材料有限公司

XIXIA JINFANGYUAN SEALING MATERIALS CO.,LTD.



JFY-A200

JFY-A200 Asbestos Packing

石棉盘根

DESCRIPTION描述:

JFY-A200 series of asbestos packing are braided from high quality asbestos yarns. Mix normal asbestos packing with metal alloy wire can be improved the reliability for longer packing life and can be used in any application.

金方圆A200系列石棉盘根均采用高品质石棉纤维编织而成。石棉盘根化学性能稳定，价格低廉，摩擦系数低，密封性能好。具有耐腐蚀，耐高温，工作可靠，安装方便等特点。石棉盘根辅以各种合金金属丝增强，能极大的改善普通石棉盘根的性能指标，

APPLICATION应用:

Suitable for power stations, chemical, paper and pulp, food and pharmaceutical products.广泛适用于一切高温、高压蒸汽类阀门。

GENERAL PARAMETER 一般参数:

Technical data	
Pressure压力	0~25Mpa
Temperature温度	-200℃ to +450℃
PH range PH值	2~12



JFY-C200

JFY-C200 Ceramic Packing

陶瓷盘根

DESCRIPTION描述:

JFY-C200 series of Ceramic packing are braided from ceramic fibers without any impregnation, will not shrink or swell in service. It can be reinforced by fiberglass or Inconel wire, May be ordered square or round cross section.

金方圆C200系列陶瓷盘根均采用高品质陶瓷纤维编织而成。陶瓷盘根辅以各种合金金属丝增强，能极大的改善普通陶瓷盘根的性能指标，更好的适应实际工况条件需求。

APPLICATION应用:

Suitable for power stations, chemical, paper and pulp, food and pharmaceutical products.广泛适用于一切高温、高压蒸汽类阀门。

GENERAL PARAMETER 一般参数:

Technical data	
Temperature温度	800℃(with fiberglass)/1000℃ (with Inconel wire)
PH range PH值	5~9



JFY-G200

JFY-G200 Glass Fiber Packing

玻纤盘根

DESCRIPTION描述:

JFY-G200 series of glass fiber packing are braided from high quality glass fiber. It is used for the material of keeping warm, insulating against heat etc. Mix normal glass fiber packing with metal alloy wire can be improved the reliability for longer packing life and can be used in any application.

金方圆G200系列玻纤盘根采用高品质玻璃纤维编织而成。玻纤盘根化学性能稳定，价格低廉，密封性能好。具有耐腐蚀，安装方便等特点。玻纤盘根辅以各种合金金属丝增强，能极大的改善盘根的性能指标，更好的适应实际工况条件需求。

APPLICATION应用:

For sealing coke furnace, stove and boiler burner, chimney door, pump and valve, exchanger.广泛适用于各类阀门。

GENERAL PARAMETER 一般参数:

Technical data	
Pressure压力	0~25Mpa
Temperature温度	-200℃ to +280℃
PH range PH值	2~12